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Korábban a PEAC elnöksége …..sz. határozatával,  sportolói bizottság felállításáról döntött,  a 

mindennapi sportélet gördülékenyebb munkája érdekében. A jelenlévő 3 tag megválasztását 

Hoffbauer Márk kezdeményezte. A bizottság megválasztott tagjainak kiválasztásakor, a 

sportolói és egyéb tapasztalat játszott szerepet. Dr. Wieland Zsoltnak jelentős 

munkatapasztalata is van, amellett, hogy az NB 3-as labdarugó csapat csapatkapitánya, mellette 

jogászként dolgozik, így jogi kérdésekben is tud véleményt alkotni. 

Kovács Sebestyén, asztaliteniszező, gyógytornász hallgató, ismeri az egyetemi, hallgatói, 

kollégiumi élet tapasztalatait, valamint külföldi nyári versenyeken és játékokon is részt vesz.  

Hardi Ádám a vívószakosztály tagja, közgazdász hallgató, valamint MCC tag is, így a tudás és 

sport összekapcsolódik általa. 

A bizottság tagjainak 2023 szeptemberére a bizottság létszámát 9 főre kell emelni, új tagok 

választásával. A választás során a bizottság lehetőség szerint, tartsa szem előtt, hogy az új tagok 

tevékenyen működjenek közre a bizottság munkájában, és a női nem is képviseltetve legyen. 

Évi minimum 3-4 ülés várható, fő feladat:  

a sportolói érdekképviselet megjelenítése a PEAC-on belül,  

a készülő stratégiák véleményezése,  

visszajelzések a létesítmények vonatkozásában, ahol jobban megjelennek a sportolói 

vélemények, kommunikációk.  

Valamint a diákokat érintő egyetemi ügyekben való eljárás segítése, támogatása. (albérlet, 

kollégium, ösztöndíj) 

A sportolói bizottság tagjaitól aktív szerepvállalást vár el az elnökség, már az őszi 

megrendezésre kerülő rendezvényeken is, valamint megfogalmazásra kerülhetnek a sportolókat 

éríntő témák, sportolói igények.  

A sportolói bizottsági ülések tárgyát képezze a rossz és jó tapasztalatok egyaránt, minden 

szakosztályra kiterjedően, hogy a hibákból és a pozitívumokból mindenki tanulhasson. 

A PEAC Akadémiát újjá lehetne éleszteni, jobb, minőségibb képzésekkel, fórumokkal, melyben 

a sportolói bizottság is nagyobb szerepet kaphat. 



A cél az, hogy a sportfegyelmi ügyekben a sportolói bizottság is véleményt alkothasson. 

Jelenleg kidolgozás alatt van: Gyermekvédelmi szabályzat, a fair-play szabályzat, dopping 

ellenes szabályzat, egészségvédelmi szabályzat, üzemeltetési szabályzat, melynek folyamatába 

a bizottság is bevonásra kerül az őt érintő részekben.  

Készülni fog egy lemorzsolódási stratégia amely, valójában, azt jelenti, hogy hogyan tartsunk 

meg egy sportolót. Emellett tavaly már elkészült egy teljesítmény értékelő rendszer az edzők 

számára, mely egy külső szülői kérdőívet tartalmazott, valamint egy belső értékelő rendszert. 

Melynek kiértékelése után javasolni lehetett a PEAC Akadémia különböző képzéseire a 

sportolókat, edzőket. 

A bizottsági tagok munkájuk elősegítése és koordinálása érdekében, kapcsolattartásra egy 

közös levelező csoportot hoznak létre. 

Következő ülés várható időpontja 2023 szeptember. 

 

 

 

          

 

   

 


